
Referat af bestyrelsesmøde den 1. feb. 2017  

 

Fremmødte: Anita, Walid, René, Abdullah, Sabawon, Ben og Ernst. 

Afbud: Kai. 

Ordstyrer: Anita 

Referent: Walid 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

René har haft et møde med ingeniørerne for arbejdet på Søndre Parkvej og der blev drøftet de 

niveauforskelle der er . Vi fik en brochure over målene på begge sidder af vejene.  

Vi mangler stadig 14 lejemål hvor Brunata ikke kunne komme ind. 

Der er 68 lejemål hvor de mangler service på deres vinduer, fordi de har ikke været hjemme. 

Efter sundhedseftersyn har vi konstatere at der er en del lejligheder med mug i badeværelserne, 

samt løse fliser. 

Vi besluttede at: installation af vask/opvaskemaskine skal det være med stempel fra    

 Autoriseret firma på det eksemplar man får udleveret fra ejendomskontor. Dette gælder fra den 

1. april. 2017. 

Orientering fra formanden: 

Byggemøde er udsat til marts. 

Vores bestyrelsesmedlem Hans har meldt sig ud, og suppleant Sabawon Ghazi træder ind i 

bestyrelse. 

Klubber og aktiviteter: 

Vi har som bestyrelse fastlagt at alle klubber skal holde en generalforsamling hver år. 

Nogen af klubber har holdt deres generalforsamling på nuværende tidspunkt. Der er altid to 

afdelingsbestyrelsesmedlemmer med til generalforsamlinger i klubber. 

Evt. 

Fastelavnsfest er lørdag d. 25.fep. 2017. Kl.13.00 – 15.00 

I parkrådet er der generalforsamling den 23.feb.2017. kl. 19:00 

Næst bestyrelsesmøde er den 1. marts. 2017, kl.18.00 

 


